
     Bestyrelsesmøde i aktivitetsforeningen den 10/2 - 2021 
Tilstede: Niels Bjørn, Lars, Preben, Claus og Mona  

Fraværende: Bente 

Godkendelse af 
referat 

Referatet fra 18/11-2020 godkendes 

Fornyelse af 
medlemskab for 
2021 

Medlemsskabssalget skal ikke foregå som tidligere år af hensyn til evt. 
smittefare. Mona har lavet udkast til husstandsomdelt flyers, som der 
besluttes skal omdeles snarest. 
Bestyrelsen har de ruter de tidligere har haft, og borgere bedes indbetale 
kontingent enten via bank, mob, pay eller kontant inden 1/3-2021. 
Mona giver besked, når flyers er klar.  

Generalforsamling Der kan først indkaldes til generalforsamling, når forsamlingsforbudet 
lempes, og samfundet åbnes igen. 

Regnskab 2020 Lars gennemgår regnskabet for 2020. 
Udlån af klubhus Det går meget trægt. Bookinger aflyses løbende. 
Frivilligt arbejde De afleverede lister indsamles og Mona vil lave forslag til systematisering og 

overskuelighed af de frivilliges arbejde.  
Evt. På valg i år er Preben og Bente. 

Bente har fået fat i mange forårsløg, som skal sættes her i foråret. 
Næste bestyrelsesmøde er ikke aftalt, men Bente sørger for brød til kaffen. 

  
  

 

Ref. Mona 


